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Under innevarande mandatperiod har den moderatstyrda majoriteten fortsatt 

den avknoppningspolitik man bedrivit även tidigare. Avknoppningarna innebär 

att verksamhet som tidigare bedrivits i stadens regi har tagits över av personal 

till mycket låga priser. I den absoluta majoriteten av fallen handlar det enbart 

om kostnaden för inventarierna.  

Kammarrätten har slagit fast att avknoppningen av hemtjänsten i Rågsved och 

Hagsätra skedde på ett sätt som strider mot lagen. EU-kommissionen granskar 

om Stockholms stad har brutit mot EG-fördraget gällande olagligt statsstöd.  

     Under innevarande mandatperiod har majoriteten aktivt uppmuntrat av-

knoppningar. Vid stadsledningskontoret finns ett särskilt avknoppningskansli, 

som bland annat erbjuder utbildning och information till stadens anställda. 

Stadens arbete med att öka antalet avknoppningar torde ha medfört icke för-

sumbara kostnader för Stockholms skattebetalare.  

 Mot denna bakgrund vill jag ställa följande frågor: 

1. Hur stora har kostnaderna varit för enheten för kvalitetsutveckling och 

avknoppning från och med år 2006? 

2. Hur stora har kostnaderna varit för utbildning och information till sta-

dens anställda från och med år 2006? 

3. Hur stora är kostnaderna för det rättsliga stödet i klagansprocesser och 

yttrande till EU-kommissionen? 

4. Finns det även andra kostnader för staden förknippade med avknopp-

ningarna, och i så fall, hur stora är de? 

 

Stockholm den 1 februari 2010 

 

Teres Lindberg 


